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Zapytanie 

w sprawie: wyrównania płyt na przejeździe tramwajowym w Aleksandrowskiej przy Traktorowej 

 

 W związku z interwencją mieszkańca zwracam się z prośbą o informację czy istnieje 

możliwość wyrównania płyt na przejeździe tramwajowym w ul. Aleksandrowskiej przy ul. 

Traktorowej? Od regulacji w następstwie mojej interpelacji z 30.05.2017r.upłynęło już prawie 6 lat i 

powstały tam duże nierówności.  

 

 

Z poważaniem 

 

Mateusz Walasek 

 

 

 




